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Zápisnica z obecného zastupiteľstva Kanianka, 

konaného dňa  13.09.2023 

 

 

 

Počet prítomných poslancov 9 podľa prezenčnej listiny. 

Ospravedlnené: Mgr. Andrea Filt LL.M, Ing. Katarína Šimová 

Prítomní: starosta obce – Peter Bielický, DiS. art., prednosta OÚ  – Ing. Martin Badák, hlavný 

kontrolór – Ing. Martina Nižnanská  

 

 

K bodu č. 1/ Otvorenie. 

 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril dňa 13. septembra 2023 o 17:00 Peter Bielický, DiS. 

art. starosta obce. Zasadnutie sa konalo v Kultúrnom dome na ulici Stará cesta. Starosta obce 

skonštatoval, že zastupiteľstvo bolo zvolané v súlade s § 12 ods. 1 a § 13 ods. 4 zákona SNR č. 

369/1990 Zb. o obecnom zriadení a v znení neskorších predpisov s určením miesta, dátumu 

a času. 

Informoval poslancov, že sa vykonáva audiovizuálny záznam, ktorý sa použije len pre účely 

vytvorenia zápisnice a následne bude zlikvidovaný. 

Podľa prezenčnej listiny bolo zistené, že z 11 pozvaných poslancov sa na zasadnutí zúčastnilo 9 

poslancov. Ospravedlnili sa poslankyne Mgr. Andrea Filt a Ing. Katarína Šimová. Starosta 

skonštatoval, že obecné zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. 

Starosta obce ospravedlnil dočasnú neprítomnosť prednostu obecného úradu Ing. Martina 

Badáka, ktorý sa ospravedlnil z osobných dôvodov a mal by prísť neskôr. 

 

 

K bodu č. 2/ Schválenie programu rokovania. 

 

Starosta obce prečítal program zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Kanianke, tak ako bol 

uvedený na pozvánke.  

 

1. Otvorenie. 

2. Schválenie programu rokovania. 

3. Schválenie návrhovej komisie a overovateľov zápisnice. 

4. Pripomienky občanov. 

5. Kontrola plnenia uznesení.  

6. Úprava rozpočtu č. 3. 

7. Žiadosť o úver z Environmentálneho fondu na rekonštrukciu DK Kanianka. 

8. Vyhlásenie verejného obstarávania a podpis zmluvy (Rekonštrukcia verejného 

osvetlenia) 

9. Zásady odmeňovania poslancov, členov komisií a účinkujúcich pri občianskych 

obradoch v obci Kanianka. 

10. Súhlas k  stavbe „15963 Kanianka – Porubská cesta – Zahustenie TS a rozšírenie NNK“ 

a k stavbe „P1788 Kanianka – Porubská cesta – Preložka VNV č. 1333“ pre účely 

vydania územného rozhodnutia (ENData, s.r.o.). 

11. Zámer zriadenia vecného bremena (Stredoslovenská distribučná, a.s.; JUDr. Hamala, 

Relax SK, s.r.o.). 

12. Návrh na schválenie Zmluvy o budúcej kúpnej zmluvy (Relax SK, s.r.o.). 

13. Prenájom  nehnuteľného  majetku  vo  vlastníctve obce  (OZ Centrumko;  Kiaba). 



2 

 

14. Prevod majetku do vlastníctva obce (Vážan). 

15. Schválenie odmien poslancov. 

16. Rôzne. 

17. Diskusia. 

18. Záver. 

 

Poslanci nemali k bodom programu námietky. Následne dal starosta o programe hlasovať. 

 

 

UZNESENIE č. 117/2023           

Obecné zastupiteľstvo 

s c h v a ľ u j e 

 

program obecného zastupiteľstva  v Kanianke, konaného dňa 13.09.2023 

 

Hlasovanie:    Za:  9     Zdržal sa:  0       Proti: 0 

 

 

K bodu č. 3/ Schválenie návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 

 

Starosta obce navrhol za členov návrhovej komisie poslanca Andrea Baláža a poslankyňu 

Miroslavu Hollú a za zapisovateľku Darinu Rybárovú. 

Požiadal poslancov o vyjadrenie. Nikto sa neprihlásil s námietkou alebo pripomienkou a tak dal 

starosta obce o návrhu hlasovať. 

 

 

UZNESENIE č. 118/2023 

Obecné zastupiteľstvo 

s c h v a ľ u j e 

 

návrhovú komisiu a overovateľov zápisnice t. j.: Andrej Baláž a Miroslava Hollá 

a 

zapisovateľku Darinu Rybárovú 

 

Hlasovanie:    Za:  9      Zdržal sa:   0       Proti:  0 

 

 

K bodu č. 4/ Pripomienky občanov 

 

Peter Bielický, starosta obce, vyzval prítomných občanov, aby využili bod „Pripomienky 

občanov“ a vyjadrili sa. Žiadny z prítomných občanov sa neprihlásil s pripomienkou, tak starosta 

obce pokračoval ďalším bodom programu. 

 

 

K bodu č. 5/ Správa o plnení uznesení 

 

Správu o plnení uznesení prijatých na predchádzajúcich zasadnutiach OZ pripravil prednosta 

obecného úradu Ing. Martin Badák. Vzhľadom na jeho dočasnú neprítomnosť ju predniesol 

starosta obce.  
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Po prečítaní správy vyzval starosta prítomných poslancov, aby sa vyjadrili k vypočutej správe, 

prípadne položili otázky. Nikto z poslancov túto možnosť nevyužil, tak starosta vyzval 

k hlasovaniu o uznesení. 

 

 

UZNESENIE č. 119/2023 

Obecné zastupiteľstvo 

b e r i e   n a   v e d o m i e 

 

správu o plnení uznesení prijatých na predchádzajúcich OZ. 

 

Hlasovanie:    Za:   9    Zdržal sa:  0  Proti: 0 

 

 

K bodu č. 6/ Úprava rozpočtu č. 3. 

 

Pán Peter Bielický, starosta obce, informoval prítomných poslancov aj občanov o dôvodoch 

schvaľovanej zmeny rozpočtu. 

Hovoril o tom, že rozpočet na rok 2023 bol schvaľovaný ešte v decembri 2022 a v súčasnosti 

prechádza už treťou úpravou. Rozpočet obce sa prispôsobuje aktuálnej situácii. Podľa toho ako 

prichádzajú prostriedky z rôznych výziev, dotácii a kompenzácií. A nakoľko peniaze do 

rozpočtu prichádzajú a rozpočet musí byť vyrovnaný, tak na druhej strane sa musí zohľadniť aj 

čerpanie týchto finančných prostriedkov, preto je potrebné rozpočet neustále upravovať. 

Poslanci nemali žiadne otázky a prešli k hlasovaniu o uznesení. 

 

 

UZNESENIE č. 120/2023 

Obecné zastupiteľstvo 

s c h v a ľ u j e 

 

zmenu rozpočtu č. 3/2023 

 

Príjmy:      
bežné príjmy  navýšenie o 142 663 €  
kapitálové príjmy   0 €  
finančné operácie zníženie o  -4 000 €  
spolu                                navýšenie o 138 663 €  
Príjmy po úprave celkom    3 595 047 € 

      
      
Výdavky:      
bežné výdavky  navýšenie o 83 163 €  
kapitálové výdavky navýšenie o 58 500 €  
finančné operácie zníženie o  -3 000 €  
spolu                                navýšenie o 138 663 €  
Výdavky po úprave celkom   3 595 047 € 

 

Hlasovanie:    Za:    9   Zdržal sa:  0  Proti: 0 
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K bodu č. 7/ Žiadosť o úver z Environmentálneho fondu na rekonštrukciu DK Kanianka 

 

Starosta informoval, že nakoľko obec žiada o úver z Environmentálneho fondu a žiadosť 

vyžaduje schválené presne predpísané dve uznesenia, ktoré sú uverejnené priamo na stránke 

environmentálneho fondu, tak v tomto bode programu je nutné ich schváliť. 

Informoval poslancov o zložkách, ktoré sú súčasťou úveru a to rozdelenie rekonštrukcie do troch 

etáp. Prvá etapa je kultúrno-spoločenské stredisko, čo predstavuje spoločenskú sálu nazývanú aj 

stará sála spolu s priestormi baru Panoráma, priestormi pizzerie Aréna a časť vestibulu DK 

Kanianka. Druhá etapa je rekonštrukcia kinosály a strechy domu kultúry. Tretia etapa je 

fotovoltika na streche kinosály. Informoval poslancov, že len dnes 13.9. bola na obecný úrad 

doručená projektová dokumentácia. 

 

Tu sa pridal k zasadnutiu obecného zastupiteľstva Ing. Martin Badák. Bolo to presne o 17:30. 

 

Starosta ďalej informoval poslancov, že o možnosti žiadať o úver z environmentálneho fondu 

uvažuje preto, že o dotáciu na opravu DK práve z tohto fondu obec žiadala už viac krát a vždy 

bola žiadosť neschválená. V súčasnej dobe je nastavená úroková sadzba na úrovni 0,1 % na 20 

rokov, čo je oproti momentálne inflácii mimoriadne výhodné.  

Následne vyzval poslancov, aby položili doplňujúce otázky. Poslanci túto možnosť nevyužili, 

tak dal starosta hlasovať o návrhoch uznesení, ktoré sú potrebné pridať k žiadosti o úver 

z environmentálneho fondu. 

 

 

UZNESENIE č. 121/2023 

Obecné zastupiteľstvo 

s c h v a ľ u j e 

 

Realizáciu investície v zmysle podmienok špecifikácie Environmentálneho fondu  – zameranej 

na rekonštrukciu Domu kultúry v obci Kanianka vo výške 700.000,00 Eur 

 

Hlasovanie:    Za:   9    Zdržal sa:  0  Proti: 0 

  

 

UZNESENIE č. 122/2023 

Obecné zastupiteľstvo 

s c h v a ľ u j e 

 

Prijatie úveru od Environmentálneho fondu vo výške 700.000,00 EUR zabezpečeného 

blankozmenkou na financovanie investícií v zmysle podmienok špecifikácie podpory formou 

úveru pre Obce a Vyššie územné celky. 

 

Hlasovanie:    Za:   9    Zdržal sa:  0  Proti:  0 

 

 

UZNESENIE č. 123/2023 

Obecné zastupiteľstvo 

p o v e r u j e 

 

starostu obce podaním žiadosti o poskytnutie podpory formou úveru pre Obce a Vyššie územné 

celky zameranej na rekonštrukciu Domu kultúry v obci Kanianka. 
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Hlasovanie:    Za:    9   Zdržal sa:  0  Proti:  0 

 

 

K bodu č. 8/ Vyhlásenie verejného obstarávania a podpis zmluvy (Rekonštrukcia verejného 

osvetlenia) 

 

Starosta obce prítomných informoval o úmysle vyhlásiť verejné obstarávanie na realizáciu 

výmeny verejného osvetlenia v obci.  

Podotkol, že v súčasnosti sa o opravu a výmenu lámp stará obec a pri súčasnom personálnom 

obsadení technického úseku je to mimoriadne náročné, druhou stránkou veci je aj skutočnosť, že 

výmena lámp a prenájom zdvíhacej plošiny je aj finančne náročná. Chcel by, aby súčasťou 

verejného obstarávania bola aj následná údržba verejného osvetlenia víťaznou firmou, aby 

odľahčila rozpočet obce o túto položku. 

Prihlásila sa poslankyňa Hollá s postrehom, že v prípade výmeny lámp verejného osvetlenia by 

bolo dobré natrieť aj stĺpy verejného osvetlenia, nakoľko už sú značne opotrebované. 

Starosta obce vysvetlil, že momentálne to nie je možné, nakoľko obec to s vlastnými 

pracovníkmi nevie časovo zvládnuť a na vyhotovenie dodávateľským spôsobom momentálne 

nie sú financie, ale v budúcnosti o tomto bude obec uvažovať. 

Následne sa prihlásil poslanec Mgr. Jozef Baláž a informoval, že v súčasnej dobe je oneskorenie 

verejného osvetlenia v hornej časti obce cca 15 minút oproti sídliskovej časti a zaujímalo ho, či 

pri novom osvetlení tento rozdiel bude eliminovaný. 

Starosta ubezpečil poslanca Baláža, že obec uvažuje o modernejšom osvetlení, ktorého súčasťou 

bude aj sofistikovanejší systém, ktorý bude šetriť elektrickú energiu a celá obec by sa mala v tom 

prípade zažínať takmer súčasne. 

Následne dal starosta o návrhu uznesenia hlasovať. 

 

 

UZNESENIE č. 124/2023 

Obecné zastupiteľstvo 

 

A/ s c h v a ľ u j e 

vyhlásenie verejného obstarávania na realizáciu projektu s názvom „Rekonštrukcia verejného 

osvetlenia“ v zmysle zákona č. 343/2015 Z.z. o verejnom obstarávaní a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov. Predpokladaná hodnota zákazky je do 115.000 Eur s DPH. 

 

B/ p o v e r u j e 

starostu obce podpísaním zmluvy o dielo s víťazným uchádzačom.  

 

Hlasovanie:    Za:    9   Zdržal sa:  0  Proti:  0 

 

 

K bodu č. 9/ Zásady odmeňovania poslancov, členov komisií a účinkujúcich pri 

občianskych obradoch v obci Kanianka 

 

Peter Bielický, starosta obce informoval o Zmenách v zásadách odmeňovania poslancov, členov 

komisií a účinkujúcich pri občianskych obradoch, ktoré pripravila Ing. Martina Nižnanská, 

hlavná kontrolórka obce, aby boli v súlade som všetkými právnymi predpismi. 

Hlavná úprava bola vykonaná v odmene pre účinkujúcich pri občianskych obradoch, kde sa 

zvýšila zo sumy 8,- Eur za pol hodinu na 10,- Eur za pol hodinu. 

Prihlásil sa poslanec Mgr. Baláž a upozornil na skutočnosť, že cez víkendy začína byť problém 

zabezpečiť ochotných účinkujúcich, ako sú speváci, prípadne hráči na organ a iných, ktorý by 
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dodali dôstojnosť vykonávaným obradom. Z jeho pohľadu by bolo dobré zvýšiť sumu pre 

účinkujúcich na 15,- Eur za pol hodinu. 

Prihlásil sa poslanec JUDr. Lacko s názorom, že nakoľko sa občianske obrady uskutočňujú 

prevažne cez víkend, je navýšenie odmeny pre účinkujúcich adekvátne a opodstatnené. 

Poslanec Mgr. Baláž sa následne prihlásil s návrhom, že rovnako by sa mohla zvýšiť odmena 

pre členov komisií zo súčasných 5,- Eur na vyššiu čiastku. S týmto návrhom sa poslanci 

nestotožnili. 

Následne dal starosta hlasovať o schválení zásad odmeňovania so zmenenou odmenou pre 

účinkujúcich pri občianskych obradoch z navrhovaných 10,- Eur na 15,- Eur. 

 

 

UZNESENIE č. 125/2023 

Obecné zastupiteľstvo 

s c h v a ľ u j e 

 

Zásady odmeňovania poslancov, členov komisií a účinkujúcich pri občianskych obradoch v obci 

Kanianka. 

 

Hlasovanie:    Za:     9  Zdržal sa:   0 Proti:  0 

 

 

K bodu č. 10/ Súhlas k  stavbe „15963 Kanianka – Porubská cesta – Zahustenie TS 

a rozšírenie NNK“ a k stavbe „P1788 Kanianka – Porubská cesta – Preložka VNV č. 1333“ 

pre účely vydania územného rozhodnutia (ENData, s.r.o.) 

 

Starosta informoval prítomných, aby obec mohla vydať územné rozhodnutie pre stavby „15963 

Kanianka – Porubská cesta – Zahustenie TS a rozšírenie NNK“ a k stavbe „P1788 Kanianka – 

Porubská cesta – Preložka VNV č. 1333“ je potrebné, aby obecné zastupiteľstvo schválilo 

vydanie súhlasu.  

Vyzval poslancov ak majú otázky, aby sa spýtali a pán prednosta ich rád zodpovie. Nakoľko sa 

už na minulých zasadnutia OZ rokovalo a stavbách, pre ktoré je potrebné rozšírenie NNK 

a taktiež preložka, poslanci nemali doplňujúce otázky a tak starosta dal o uzneseniach hlasovať. 

 

 

UZNESENIE č. 126/2023 

Obecné zastupiteľstvo 

s c h v a ľ u j e 

 

starostovi obce udeliť súhlas pre Stredoslovenskú distribučnú, a.s., IČO: 36 442 151, so sídlom 

Pri Rajčianke 2927/8, 010 47 Žilina, a to pre účely územného konania v zmysle zákona č. 

50/1976 Zb. o územnom plánovaní a stavebnom poriadku v znení neskorších predpisov na 

preukázanie práva SSD zriadiť na Nehnuteľnosti stavbu „15963 Kanianka – Porubská cesta – 

Zahustenie TS a rozšírenie NNK“ umiestnenej na pozemku registra C-KN parc. č. 49/1, druh 

pozemku zastavaná plocha a nádvorie evidovanej na LV č. 1 vo vlastníctve obce Kanianka. 

 

Hlasovanie:    Za:      9 Zdržal sa:   0  Proti:   0 

 

 

UZNESENIE č. 127/2023 

Obecné zastupiteľstvo 

s c h v a ľ u j e 
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starostovi obce udeliť súhlas pre Stredoslovenskú distribučnú, a.s., IČO: 36 442 151, so sídlom 

Pri Rajčianke 2927/8, 010 47 Žilina, a to pre účely územného konania v zmysle zákona č. 

50/1976 Zb. o územnom plánovaní a stavebnom poriadku v znení neskorších predpisov na 

preukázanie práva SSD zriadiť na Nehnuteľnosti stavbu „P1788 Kanianka – Porubská cesta – 

Preložka VNV č. 1333“ umiestnenej na pozemkoch registra C-KN parc. č. 2033/351; 2033/72, 

druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie evidovaných na LV č. 1 vo vlastníctve obce 

Kanianka, pozemku registra C-KN parc. č. 475/1, druh pozemku ostatná plocha evidovaný na 

LV č. 1 vo vlastníctve obce Kanianka a na pozemkoch registra E-KN parc. č. 2028/4; 2028/5; 

2028/7, druh pozemku orná pôda evidovaných na LV č. 1 vo vlastníctve obce Kanianka. 

 

Hlasovanie:    Za:     9  Zdržal sa:   0 Proti:   0 

 

 

K bodu č. 11/ Zámer zriadenia vecného bremena (Stredoslovenská distribučná, a.s., JUDr. 

Hamala, Relax SK, s.r.o.) 

 

Ako informoval starosta poslancov, je potrebné schváliť zámer zriadenia vecného bremena pre 

SSD k projektu, ktorý realizuje spoločnosť Relax SK. Jedná sa o projekt „Obytná zóna Pánsky 

háj II“. 

 

 

UZNESENIE č. 128/2023 

Obecné zastupiteľstvo 

s c h v a ľ u j e 

 

zámer zriadenia vecného bremena v zmysle čl. 14 Zásad hospodárenia s majetkom obce 

schválených uznesením OZ č. 27/2023 zo dňa 08.02.2023 na nehnuteľnosti, nachádzajúcej sa 

v k. ú. Kanianka, evidovaných na Okresnom úrade Prievidza, katastrálnom odbore na LV č. 1 a 

to parcela registra “C“ parc.č. 49/1, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie o výmere 24787 

m², ktorý je vo výlučnom  vlastníctve obce Kanianka ako budúceho povinného z vecného 

bremena a uzavretie Zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena v prospech tretej 

osoby medzi obcou Kanianka ako budúceho povinného z vecného bremena, spoločnosťou Relax 

SK, s. r. o., Poruba 395, 972 11 Poruba, ako investorom a Stredoslovenskou distribučnou, a. s., 

Pri Rajčianke 2927/8, 010 47 Žilina ako budúceho oprávneného z vecného bremena. 

Investor plánuje realizáciu stavby „15963 Kanianka – Porubská cesta – Zahustenie TS a 

rozšírenie NNK“, ktorou budú (v prípade realizácie) dotknuté aj pozemky budúceho povinného. 

Vecné bremeno bude spočívať v práve umiestnenia elektroenergetického zariadenia, v práve 

priznania ochranného pásma v zmysle platných právnych predpisov a v práve vstupu a prístupu 

na predmetné pozemky (pešo, autom, technickými zariadeniami) za účelom prevádzky, údržby, 

kontroly, odstraňovania porúch a havárií, výmeny elektrickej siete alebo jej časti, v práve 

odstraňovať a okliesňovať stromy a iné porasty.  

Presný rozsah vecného bremena bude vymedzený porealizačným geometrickým plánom, 

ktorého vypracovanie zabezpečí na vlastné náklady investor stavby, ktorý je povinný postupovať 

v súčinnosti s budúcim povinným z vecného bremena. 

Vecné bremeno bude zriadené „in rem“ na dobu neurčitú s tým, že výška odplaty za zriadenie 

vecného bremena bude medzi zmluvnými stranami stanovená v zmysle článku 14 bod 4 písm. 

c) Zásad nakladania s majetkom obce na základe vypracovaného znaleckého posudku. 

 

Hlasovanie:    Za:    9   Zdržal sa:  0  Proti:  0 
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Starosta sa vyjadril, aj k zámeru zriadenia vedného bremena na pozemku patriacom JUDr. 

Hamalovi, aby sa tam mohli vybudovať chodníky a verejné osvetlenie pre účely stavby „Obytná 

zóna Pánsky háj II, Kanianka“. Poslanci boli s touto problematikou oboznámení, nemali otázky, 

tak dal starosta o návrhu hlasovať. 

 

  

UZNESENIE č. 129/2023 

Obecné zastupiteľstvo 

s c h v a ľ u j e 

 

zámer zriadenia vecného bremena na nehnuteľnosti, nachádzajúcej sa v k.ú. Kanianka, okres 

Prievidza, obec Kanianka, zapísanej na LV č. 1804, vedenej v KN Okresného úradu Prievidza, 

Katastrálneho odboru, a to na pozemku evidovanom ako parcela registra “C“  parc. č. 2033/414 

– zastavaná plocha a nádvorie vo výmere 1174 m2, ktorý je vo výlučnom  vlastníctve 

v spoluvlastníckom podiele 1/1 JUDr. Romana Hamalu, Kadnárová 2520/65, 831 51 

Bratislava ako budúceho povinného z vecného bremena. Nehnuteľnosť, na ktorej bude zriadené 

právo zodpovedajúce vecnému bremenu bude presne špecifikovaná na základe vypracovaného 

geometrického plánu a v Zmluve o zriadení vecného bremena. Geometrický plán bude 

vypracovaný na náklady budúceho povinného z vecného bremena. 

Vecné bremeno bude spočívať v povinnosti budúceho povinného z vecného bremena ako 

vlastníka pozemku evidovaného ako parcela registra “C“  parc. č. 2033/414 – zastavaná plocha 

a nádvorie vo výmere 1174 m2,  zapísaného na LV č. 1804 v kat. území Kanianka, vedeného 

v KN Okresného úradu Prievidza, Katastrálneho odboru, strpieť na časti tohto pozemku podľa 

vypracovaného geometrického plánu právo vedenia a umiestnenia stavby komunikácií, 

chodníkov, verejného osvetlenia  podľa stavebnej dokumentácie podanej dňa 07.09.2022 pod 

číslom: 4783/2022 na obci Kanianka v súlade s Architektonickou štúdiou, štúdiou 

realizovateľnosti stavby pod názvom : „Obytná zóna Pánsky háj II“) vyhotovenej JANES 

ateliér spol. s r. o., Prievidza a v súlade s Technickou správou vypracovanou v 07/2022 

autorizovaným stavebným inžinierom Ing. Lenka Kohútová (Dopravné projekty & 

inžiniering s.r.o.) pre účely stavby „Obytná zóna Pánsky háj II, Kanianka“, objekt: SO.101 

Komunikácie, chodníky, miesto stavby : Kanianka, číslo projektu : 003/2022, stupeň PD : 

Dokumentácia pre stavebné povolenie – DSP, stavebník: 1. Etapa : Relax SK, s. r. o., Poruba 

395, 972 11, 2. Etapa : obec Kanianka, SNP 583/1, 972 17 Kanianka, 2. Etapa: obec Kanianka, 

SNP 583/1, 972 17 Kanianka, Projektant:  Dopravné projekty & inžiniering s.r.o.),  ktorú bude 

budúci oprávnený z vecného bremena ako stavebník 2. Etapy podľa vyššie uvedenej Technickej 

správy realizovať na pozemku CKN parc. č. 2033/414 v k. ú. Kanianka vo vlastníctve budúceho 

povinného z vecného bremena za účelom realizácie stavby pod názvom: „Obytná zóna Pánsky 

háj II , Kanianka“. Vecné bremeno sa zriadi v prospech Obce Kanianka, SNP 583/1, 972 17 

Kanianka ako budúceho oprávneného z vecného bremena, ako budúceho vlastníka budúcej 

stavby komunikácií, chodníkov, verejného osvetlenia, ktorú bude budúci oprávnený z vecného 

bremena stavať na nehnuteľnosti parcela registra “C“ parc. č. 2033/414 a ním oprávnených osôb, 

ktorí toto právo potrebujú z dôvodu umiestnenia stavby na nehnuteľnosti vo vlastníctve 

budúceho povinného z vecného bremena kedykoľvek to bude potrebné v záujme oprávneného 

z vecného bremena. 

Práva a povinnosti účastníkov budúcej zmluvy o zriadení vecného bremena prechádzajú aj na 

ich právnych nástupcov. Budúce časovo neobmedzené vecné bremeno in rem sa zriadi 

bezodplatne. 

So žiadateľom bude uzavretá Zmluva o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena.   

 

Hlasovanie:    Za:      9 Zdržal sa:   0 Proti:   0 
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Následne starosta informoval o zámere zriadiť vecné bremeno, aby bol umožnený prejazd cez 

pozemok pre účely stavby „Obytná zóna Pánsky háj II, Kanianka“.   

 

 

UZNESENIE č. 130/2023 

Obecné zastupiteľstvo 

s c h v a ľ u j e 

 

zámer zriadenia vecného bremena v zmysle čl. 14 Zásad hospodárenia s majetkom obce 

schválených uznesením OZ č. 27/2023 zo dňa 08.02.2023 na nehnuteľnosti, nachádzajúcej sa 

v k. ú. Kanianka, okres Prievidza, obec Kanianka, vedenej v KN Okresného úradu Prievidza, 

Katastrálneho odboru, na LV č. 1244, a to na pozemku evidovanom ako parcela registra “E“  

parc. č. 2032 – Ostatná plocha vo výmere 3233 m2, ktorý má budúci povinný z vecného bremena 

v záujme v budúcnosti nadobudnúť do svojho vlastníctva. Nehnuteľnosť, na ktorej bude zriadené 

právo zodpovedajúce vecnému bremenu bude presne špecifikovaná na základe vypracovaného 

geometrického plánu a v Zmluve o zriadení vecného bremena. Geometrický plán bude 

vypracovaný na náklady budúceho oprávneného z vecného bremena. 

Vecné bremeno bude spočívať v povinnosti budúceho povinného z vecného bremena ako 

budúceho vlastníka časti pozemku evidovaného ako parcela registra “E“ parc. č. 2032 – ostatná 

plocha vo výmere 3233 m2, vedeného v KN Okresného úradu Prievidza, Katastrálneho odboru,  

nachádzajúceho sa v kat. území Kanianka strpieť na časti tohto pozemku podľa 

vypracovaného geometrického plánu právo prechodu peši a prejazdu motorovými 

vozidlami k nehnuteľnosti patriacej do vlastníctva budúceho oprávneného z vecného 

bremena – t. j. k pozemku, nachádzajúceho sa v k. ú. Kanianka, okres Prievidza, obec Kanianka, 

zapísaného na LV č. 2453, vedeného v KN Okresného úradu Prievidza, Katastrálneho odboru, 

a to k pozemku evidovanom ako parcela registra “E“ parc. č. 2028/9 – orná pôda vo výmere 

11509 m2. Vecné bremeno sa zriadi v prospech spoločnosti Relax SK, s. r. o., so sídlom 

Poruba 395, 972 11 Poruba, IČO : 43 981 321 ako budúceho oprávneného z vecného 

bremena, ako vlastníka predmetnej nehnuteľnosti parcela registra “E“ parc. č. 2028/9  

a ním oprávnených osôb, ktorí toto právo potrebujú z dôvodu zabezpečenia prístupu k ich 

nehnuteľnostiam cez nehnuteľnosť budúceho povinného z vecného bremena za účelom 

zabezpečenia prospešnejšieho využívania jeho vyššie uvedenej nehnuteľnosti, kedykoľvek to 

bude potrebné v záujme oprávneného z vecného bremena. 

Práva a povinnosti účastníkov budúcej zmluvy o zriadení vecného bremena prechádzajú aj na 

ich právnych nástupcov. Budúce časovo neobmedzené vecné bremeno in rem sa zriadi odplatne 

vo výške jednorazovej odplaty dodatočne určenej uznesením Obecného zastupiteľstva 

v Kanianke.  

So žiadateľom bude uzavretá Zmluva o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena.   

 

Hlasovanie:    Za:   9    Zdržal sa:  0  Proti:  0 

 

 

K bodu č. 12/ Návrh na schválenie Zmluvy o budúcej kúpnej zmluvy (Relax SK, s.r.o.) 

 

Starosta hovoril o tom, že je potrebné schváliť zmluvu o budúcej zmluve, aby vybudované 

komunikácie a verejné osvetlenie realizované pri stavbe „Obytná zóna Pánsky háj II“ boli 

odovzdané do vlastníctva obce Kanianka za 1,00 Eur. 

Poslanec Bc. Pekár položil otázku, či bude zhotovené verejné osvetlenie v tejto oblasti 

kompatibilné s prípadným vysúťaženým vo verejnom obstarávaní. 
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Starosta obce povedal, že pripraví rokovania s pánom Pišťanekom, konateľom spoločnosti Relax 

SK s.r.o., aby s ním mohol o tejto otázke „vyjednávať“. Upozornil, že obec nemôže prikázať, 

aké osvetlenie má použiť, ale skúsi nájsť kompromis prijateľný pre obe strany. 

Poslanec JUDr. Lacko prišiel s pripomienkou, že bude potrebné odsledovať obstarávacie 

náklady, aby bola známa hodnota investície z hľadiska účtovníctva, aby bolo možné zaradiť ju 

do majetku obce. 

Starosta ubezpečil poslancov, že sa pri preberaní bude zisťovať aká bola skutočná hodnota 

investície. 

JUDr. Lacko tiež uviedol, že bude potrebné odsledovať, či sa pri realizácii stavby budú 

dodržiavať normy a kvalita vykonaných prác a či budú dodržané technologické postupy, aby 

potom obec v krátkom časovom horizonte nemusela realizovať opravu týchto prebratých 

komunikácii a verejného osvetlenia. 

Starosta uviedol, že ak to bude ešte v jeho kompetencii, tak bude trvať na tom, aby cena investície 

zodpovedala kvalite a hodnote diela. 

Ing. Badák, informoval poslancov, že spoločnosť Relax, bude mať pri realizácii stavby stavebný 

dozor, ktorý bude podpisovať správnosť vyhotovenia, tak bude možné sa naň obrátiť. Poprípade 

môže byť alternatíva, že obec si dá na stavbu vlastný dočasný stavebný dozor, aby to 

skontroloval, len to budú pre obec financie navyše. Otázne tiež bude, či by s takouto alternatívou 

konateľ spoločnosti Relax SK s.r.o. súhlasil. 

Poslanec JUDr. Lacko navrhol ošetriť to tým, že do zmluvy sa dajú nejaké požiadavky obce, aby 

mohli byť nejaké kontrolné dni, kedy by sa kompetentný z obce zúčastňoval prác na stavbe a tak 

by sme vedeli skontrolovať a odsledovať kvalitu stavby. Zmluva zatiaľ nie je podpísaná, tak by 

sa to tam mohlo doplniť. Taktiež odsledovať záručnú dobu a povinnosť, že to musí zhotoviteľ 

na svoje náklady opraviť. 

Starosta ubezpečil poslancov, že všetky tieto pripomienky budú predmetom rokovaní 

a o výslednej zmluve budú všetci informovaní. 

Následne dal hlasovať o návrhu uznesenia. 

 

 

UZNESENIE č. 131/2023 

Obecné zastupiteľstvo 

s c h v a ľ u j e 

 

Zmluvu o budúcej kúpnej zmluve medzi Obcou Kanianka ako budúcim kupujúcim 

a spoločnosťou Relax SK, s. r. o., Poruba 395, 972 11 Poruba. Predmetom Zmluvy o budúcej 

kúpnej zmluve je záväzok zmluvných strán uzavrieť Kúpnu zmluvu o prevode stavebných 

objektov komunikácií, chodníkov, verejného osvetlenia podľa stavebnej dokumentácie 

podanej dňa 07.09.2022 pod číslom: 4783/2022 na obci Kanianka v súlade s Architektonickou 

štúdiou, štúdiou realizovateľnosti stavby pod názvom : „Obytná zóna Pánsky háj II“) 

vyhotovenej JANES ateliér spol. s r. o., Prievidza (marec 2021) a v súlade s Technickou 

správou vypracovanou v 07/2022 autorizovaným stavebným inžinierom Ing. Lenka 

Kohútová (Dopravné projekty & inžiniering s.r.o.) pre účely stavby „Obytná zóna Pánsky háj 

II, Kanianka“  , objekt : SO.101 Komunikácie, chodníky, miesto stavby : Kanianka, číslo 

projektu : 003/2022, stupeň PD : Dokumentácia pre stavebné povolenie – DSP, stavebník : 1. 

Etapa : Relax SK, s. r. o., Poruba 395, 972 11, 2. Etapa : obec Kanianka, SNP 583/1, 972 17 

Kanianka, Projektant :  Dopravné projekty & inžiniering s.r.o.),  ktorú bude budúci predávajúci 

ako stavebník 1. Etapy podľa vyššie uvedenej Technickej správy realizovať na pozemku CKN 

parc. č. 2033/301 v k. ú. Kanianka vo vlastníctve budúceho predávajúceho za účelom realizácie 

stavby pod názvom : „Obytná zóna Pánsky háj II , Kanianka“. 
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Budúci predávajúci sa zaväzuje previesť na budúceho kupujúceho stavebné objekty v kúpnej 

cene vo výške 1,00 eur (slovom: jedno euro),  a to bezhotovostne na účet budúceho 

predávajúceho. 

 

Hlasovanie:    Za:    9   Zdržal sa:   0  Proti:   0 

 

 

Po odhlasovaní uznesenia sa o 18:28 prihlásil poslanec Peter Hraňo s návrhom na krátku 

prestávku. Starosta sa opýtal prítomných poslancov, či s ňou súhlasia a po súhlasnom stanovisku 

prítomných vyhlásil 10 minútovú prestávku do 18:40. 

 

Rokovanie obecného zastupiteľstva pokračovalo opäť o 18:42 nasledujúcim bodom programu. 

 

 

K bodu č. 13/ Prenájom  nehnuteľného  majetku  vo  vlastníctve obce  (OZ Centrumko;  

Kiaba 

 

Starosta povedal, že k prerokovávaným prenájmom sa vyjadrí len v skratke. 

Pri schvaľovaní uznesenia o prenájme priestorov pre združenie Centrumku o.z. informoval 

poslancov, že sa schvaľuje nájomná zmluva. 

Pri zámere prenájmu pre pána Kiabu všetci poslanci problematiku poznali, nakoľko sa na 

minulom zastupiteľstve prerokovávala. Pán Kiaba na zasadnutie OZ dňa 14.6.2023 prišiel 

osobne, aby ozrejmil dôvod svojej žiadosti a následne v priebehu augusta sa stavebná komisia 

bola na predmetnom pozemku pozrieť. Nevidela tam žiadne prekážky, prečo by nemohol byť 

pozemok prenajatý. 

Poslanec Andrej Baláž informoval prítomných, že na predmetnom pozemku sa nachádza koterec 

a ak by ho vedel pán Kiaba využiť, mohol by byť súčasťou prenájmu. Samozrejme v prípade, ak 

s ním nechce obec nejako inak naložiť. 

Následne poslanci hlasovali o uzneseniach. 

 

 

UZNESENIE č. 132/2023 

Obecné zastupiteľstvo 

s c h v a ľ u j e 

 

v zmysle  § 9a ods. 9 písm. c) zákona 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov 

a v zmysle Zásad nakladania s majetkom obce Kanianka schválených uznesením OZ č. 27/2023 

zo dňa 08.02.2023 prenájom nebytového priestoru na prízemí budovy na ul. Nová 596/34, 

Kanianka vo vlastníctve obce Kanianka,  z dôvodu hodného osobitného zreteľa v prospech 

organizácie Centrumko o.z., Nová 596/34, 972 17 Kanianka na základe žiadosti zo dňa 

22.3.2023. Dôvodom hodným osobitného zreteľa je, že Centrumko o.z. vykonáva neziskovú 

činnosť, fungujú na báze dobrovoľníctva, svojou činnosťou a aktivitami spestrujú kultúrny 

a komunitný život. Dlhodobo sa starajú a zveľaďujú  doteraz prenajaté priestory. 

Doba nájmu sa stanovuje na dobu neurčitú s účinnosťou od 1.10.2023. Dohodnutá výška 

nájomného bude činiť 1,00 € mesačne za celý predmet nájmu. Ostatné podmienky nájmu budú 

upravené v samotnej nájomnej zmluve. 

 

Hlasovanie:    Za:     9  Zdržal sa:   0 Proti:   0 
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UZNESENIE č. 133/2023 

Obecné zastupiteľstvo 

s c h v a ľ u j e 

 

v zmysle  § 9a ods. 9 náväzne na ods. 1 písm. c) zákona 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 

neskorších predpisov a v zmysle Zásad nakladania s majetkom obce Kanianka schválených 

uznesením OZ č. 27/2023 zo dňa 08.02.2023 zámer prenájmu časti pozemku registra C-KN parc. 

č. 221 v k.ú. Kanianka o výmere cca 139 m2 (podľa grafického znázornenia), druh pozemku 

Zastavaná plocha a nádvorie evidovaná na LV č. 1, ktorého vlastníkom je obec Kanianka, na 

základe žiadosti p. Ivana Kiabu, Bojnická cesta 123/4, 97217 Kanianka zo dňa 1.3.2023 za 

účelom záujmu o revitalizáciu žiadaného pozemku a využívania na záhradkárske účely. 

Nájomca môže pestovať zeleninu a vysádzať len dočasné ovocné či okrasné dreviny. Je povinný 

ohradiť prenajatý pozemok a nie je oprávnený na prenajatom pozemku stavať trvalé alebo 

dočasné stavby pevne spojené so zemou.  Doba nájmu sa stanovuje na dobu neurčitú 

s výpovednou lehotou 3 mesiace. Dohodnutá výška nájomného bude činiť 0,50 Eur/m2/rok. 

Ostatné podmienky nájmu budú upravené v samotnej nájomnej zmluve. Nájomca bude zároveň 

znášať náklady za právne služby spojené s vyhotovením nájomnej zmluvy.  

 

Hlasovanie:    Za:      9 Zdržal sa:   0 Proti:   0 

 

 

K bodu č. 14/ Prevod majetku do vlastníctva obce (Vážan) 

 

Starosta informoval, že odkúpenie pozemkov od pána Vážana je dlhodobá záležitosť, všetci 

poslanci poznajú problematiku, tak je potrebné len schváliť odkup pozemkov do majetku obce. 

Poslanci súhlasili so stanoviskom starostu a hlasovali o uznesení. 

 

 

UZNESENIE č. 134/2023 

Obecné zastupiteľstvo 

s c h v a ľ u j e 

 

v zmysle  § 9a ods. 8 písm. e) zákona 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov 

a v zmysle Zásad nakladania s majetkom obce Kanianka schválených uznesením OZ č. 27/2023 

zo dňa 08.02.2023 odkúpenie časti pozemku registra C-KN parc. č. 105/1 v k.ú. Kanianka, druh 

pozemku Zastavaná plocha a nádvorie evidovaný na LV č. 2397, ktorého vlastníkom je Vážan 

Juraj, Stará cesta 51/80, 97217 Kanianka za účelom usporiadania pozemku, na ktorom sa 

nachádza miestna komunikácia a jej súčasti. Cena pozemku je 18,89 Eur za m2 stanovená na 

základe vypracovaného znaleckého posudku a geometrického plánu. Náklady spojené so 

zabezpečením vypracovania znaleckého posudku, geometrického plánu a náklady na prípadné 

právne služby budú znášať obidve zmluvné strany, každá v jednej polovici. 

 

Hlasovanie:    Za:     9  Zdržal sa:   0 Proti:   0 

 

 

K bodu č. 15/ Schválenie odmien poslancov 

 

Ďalším bodom programu bolo schválenie odmien poslancov. Starosta dal o návrhu hlasovať.  
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UZNESENIE č.  135/2023 

Obecné zastupiteľstvo 

s c h v a ľ u j e 

 

v zmysle č. 3 ods. 1 Zásad odmeňovania poslancov, členov komisií a účinkujúcich pri 

občianskych obradoch v obci Kanianka schválených dňa 13.9.2023 obecným zastupiteľstvom 

uznesením č. 125/2023 pravidelnú mesačnú odmenu poslancov vo výške jednej dvanástiny 

základného mesačného platu starostu obce bez zvýšenia podľa príslušnej platovej skupiny 

s účinnosťou od 1.10.2023. Odmena sa zaokrúhli na celé eurá nadol. 

 

Hlasovanie:    Za:     8  Zdržal sa:  1 (Mgr. J. Baláž) Proti: 0 

 

 

K bodu č. 16/ Rôzne. 

 

Starosta obce konštatoval, že sa vyčerpali všetky body programu a má pripravených pár vecí, 

ktoré chcel poslancom aj prítomným občanom odprezentovať. 

 

V správe o plnení uznesení sa jedno uznesenie týkalo rekonštrukcie terasy pred klubom 

dôchodcom. Na rekonštrukciu sa žiadala dotácia z IROP. Žiadosti o dotáciu bolo vyhovené. 

Platba by mala byť zrealizovaná ešte v rámci tohto kalendárneho roku. Prioritne sa rekonštrukcia 

zamerala na sociálne zariadenie a podlahu. Pôvodne mala byť v prvej fáze zrekonštruovaná 

kuchynka, ale prioritou sa stali sociálne zariadenia a podlaha, nakoľko boli v nevyhovujúcom 

stave. Rekonštrukcia kuchynky príde na rad v budúcnosti. 

 

Búracie práce vedľa domu rodiny Tisajovcov na Záhradnej ulici by mali obci pomôcť pri búraní 

časti „Valache“ domu. Pracovníci technického úseku obecného úradu dajú na zimu dom do 

takého stavu, aby sa prežila zima a zlý stav domu neohrozoval občanov. Susediaci dom bude 

realizovať búracie práce na jar 2024 a obec ma prisľúbené, že pri jednom sa uprace aj „Valache“ 

dom. S pánom Tisajom sa obec dohodne na podrobnostiach v budúcom roku. 

 

Starosta informoval prítomných, že si všimol a tiež bol opakovane aj občanmi upozornený na 

skutočnosť, že na bojnickej strane priehrady pri základnej škole vyrastá nejaká stavba na mieste 

bývalej Labute. Nachádza sa síce v k.ú. Bojníc, ale je to čierna stavba a ako účastník stavebného 

konania obec nebola informovaná o plánovanej výstavbe. Nemáme vedomosť, že by bolo k tejto 

stavbe vydané stavebné povolenie. 

Pozemok, na ktorom stavba vyrastá, patrí pánovi Tomanovi. Starosta obce povedal, že naplánuje 

stretnutie s pánom Tomanom, nakoľko autá chodia cez pozemky obce a bez predchádzajúceho 

súhlasu odstránili kamene, ktoré tam osadila obec, aby si vytvorili prístupovú cestu. Označil toto 

konanie minimálne za neseriózne. Povedal, že o rokovaní s pánom Tomanom bude poslancov 

neskôr informovať. Taktiež upozornil na možnosť, že obec môže podať oficiálny podnet na 

štátny stavebný dohľad. 

 

Prihlásil sa poslanec Kollár, že postrehol informáciu, že sa vyčlenili v rozpočte peniaze na mzdy 

pre príslušníkov obecnej polície, chcel vedieť, či obec uvažuje o navýšení počtu príslušníkov. 

Starosta obce informoval, že jednému zo súčasných príslušníkov obecnej polície končí zmluvný 

vzťah 12/2023 a od 1.10.2023 budú slúžiť v obci traja policajti. Nový príslušník už pracoval 

v našej obci, ale odišiel v skúšobnej dobe. Bude mať 3 mesiace skúšobnú lehotu a taktiež bude 

mať skúšobnú dobu policajt, ktorému končí v decembri zmluvný vzťah. Na základe výkonov 

príslušníkov v skúšobnej dobe a spôsobov riešenia podnetov, si jedného z nich necháme 

v pracovnom pomere. 
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Starosta obce povedal poslancom, že náčelník obecnej polície mal otázku, či je šanca, aby sme 

v obci  prevádzkovali obecnú políciu v zložení troch policajtov. Povedal, že na túto otázku nevie 

dať jednoznačnú odpoveď. Ak bude vedieť poskytnúť náčelník pádne argumenty, prečo je to 

potrebné, tak sa to môže odkomunikovať na zasadnutí OZ a zistíme, či traja  príslušníci obecnej 

polície sú oprávnená požiadavka. 

 

Ďalšou skutočnosťou, ktorú starosta komunikoval poslancom bolo nakladanie s komunálnym 

odpadom. Upozornil, že je potrebné skontrolovať a prípadne upraviť VZN, ktoré sa týka 

komunálneho odpadu, daní a psov. Spoločnosť Hater Handlová  už vypracováva kalendár zvozu 

od 1.10.2023, aby mohol začať vrecový zber triedeného odpadu, ak to bude tento korešpondovať 

s platným VZN.  

Informoval, že so spoločnosťou Hater uvažujú nad kompletnou analýzou stavu smetných nádob 

a stanovia si bod 0 na základe skutočnej situácie. Za následné sťažnosti a podania od občanov 

už bude zodpovedná spoločnosť Hater a bude meniť smetné nádoby pri rodinných domoch na 

vlastné náklady. V súčasnej dobe si ľudia kúpia kontajner a za polroka je zničený. Takto to 

nemôže ďalej pokračovať. Uvidí sa, aký bude plán po spoločných rokovaniach. Starosta plán 

odprezentuje na najbližšej porade a dúfa, že sa situácia posunieme v prospech občanov. 

 

Dotácia na modernizáciu domu kultúry je v stave, že kontrola verejného obstarávania prebehla 

v poriadku a môže sa prejsť k realizácii objednávok na rekonštrukciu podláh a následne 

inventáru a zvukovej techniky. 

Po odprezentovaní všetkých aktuálnych informácii v bode rôzne ukončil starosta tento bod 

a otvoril diskusiu. 

 

 

K bodu č. 17/ Diskusia. 

 

Poslankyňa Hollá sa opýtala v akom stave je oprava detského ihriska pri priehrade. 

Starosta všetkých informoval, že múr je už zasypaný, betón vyzretý, práce postupujú. Kompletné 

dielo, by malo byť osadené zábradlím na hornej časti oporného múru. Zábradlie ešte nie je 

zamerané ale múr je pripravený na realizáciu malieb, ktoré chce poslankyňa Hollá vykonať spolu 

s členmi eRka. 

Starosta povedal, že má dohodnuté stretnutie ohľadne zábradlia, ktoré už malo byť realizované 

a bude sa informovať na možnosť penalizácie za nedodržanie termínov. 

 
Starosta spomenul, že pán Sluka dokončil pokladanie asfaltovej drte na komunikáciu pri 
priehrade, ktorá prepojila hrádzu a jestvujúcu komunikáciu popri poliach. 
 
Poslanec Hraňo sa vrátil otázkou k detskému ihrisku, nakoľko sa hovorilo na predchádzajúcich 
zasadnutiach o osadení lavičiek, ktoré budú namontované na vybudovanom múre. Zaujímalo ho 
v ako je to štádiu. Starosta povedal, že obec má v majetku rôzne lavičky, ktoré by sa mohli na 
tento účel využiť. Zatiaľ sa neuvažuje o kúpe nových. Informoval však, že stĺpy pri ihrisku sú 
namaľované a na zábradlí budú nainštalované očká, na ktorých bude upevnené preplachtenie ako 
ochrana pred slnkom.  
 
Poslankyňa Hollá upozornila na skutočnosť, že by sa mala venovať pozornosť aj ostatným 
ihriskám, ktoré si tiež vyžadujú rôzne opravy. Starosta informoval, že pani Andrášiová má na 
starosti kontroly všetkých detských ihrísk v obci a v súčasnosti vykonáva kontrolu. Starosta čaká 
na správu, v ktorej budú uvedené nedostatky a chyby, ktoré treba odstrániť a na základe správy 
sa bude postupovať, aby na ihriskách boli vyhovujúce dopadové plochy, aby boli ihriská 
v poriadku. 
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Poslanci sa zaujímali ako to vyzerá s výberovým konaním na riaditeľa Domu kultúry Kanianka. 
Starosta hovoril, že prišlo niekoľko životopisov ale len jedna uchádzačka splnila podmienky a na 
piatok 22. septembra má s ňou naplánované stretnutie. Ako zaujímavosť uviedol, že životopis na 
toto miesto poslal aj herec Igor Adamec a starosta sa ho snažil opakovane kontaktovať, lebo ho 
zaujímalo, prečo reflektoval práve na túto ponuku. Avšak sa mu s ním nepodarilo spojiť.  
 
Poslanec Mgr. J. Baláž sa pýtal, ako to vyzerá s vydávaním občasníka Kaniansky informátor. 
Navrhol poslancom, aby každý skúsil pripraviť článok o akciách, ktoré sa konali v Kanianke, 
prípadne o veciach, ktoré s ním riešia občania obce, alebo o aktivitách, ktoré robia spoločenské 
organizácie v obci. 
Starosta informoval, že chcel, aby sa vydal informátor už v lete, ale časovo to nevychádzalo. 
Nechce, aby bol informátor len o investíciách a činnosti obce, ale aby to bolo trosku pestrejšie, 
aby tam bol zahrnutý komunitný život celej obce a organizácii, nech sa v ňom odprezentujú, 
nakoľko prostriedky na informátor vyčlenené sú. Chcel by, aby do konca roka vyšlo aspoň jedno 
číslo. 
 
Pán Mgr. Jozef Baláž vystúpil ešte s jedným návrhom a ten sa týkal oceňovania občanov obce. 
Na kultúrnej komisií sa o tom hovorilo a už má pripravený zoznam nominovaných občanov našej 
obce, avšak bol by rád, keby aj ostatní poslanci pouvažovali, či poznajú významnú osobnosť 
obce, ktorá by si zaslúžila ocenenie. Blíži sa jesenné obdobie a mohlo by sa zrealizovať 
oceňovanie občanov.  
 

Po ukončení diskusie poslancov sa prihlásil o slovo Ing. Gajdošech, ktorý chcel poďakovať 

organizátorom tenisového turnaja a menovite Mgr. Jozefovi Balážovi. Vyzdvihol vysokú úroveň 

akcie a teší sa na ďalšie podobné aktivity. 

 

Ďalší sa prihlásil občan pán Hausner s poznámkou, že zatiaľ v obci Kanianka býva len krátko, 

ale v obci sa koná množstvo aktivít a zasadnutie obecného zastupiteľstva bolo pre neho príjemné 

stretnutie. Chcel sa informovať, či obec neuvažuje o odpredaji obecných pozemkov na ďalšiu 

individuálnu bytovú výstavbu. 

Starosta pána Hausnera aj ostatných prítomných informoval, že v rámci územného pánu je 

naplánovaná III. IBV avšak realizácia aj podmienky odpredaja budú známe možno v horizonte 

piatich rokov.  

 
Po ukončení príspevku pána Hausnera starosta obce vyzval prítomných, aby sa prihlásili do 
diskusie kým ju ukončí. Nikto sa neprihlásil, tak starosta diskusiu ukončil. 

 

 

K bodu č. 18/ Záver. 

 

Na záver zasadnutia sa starosta obce Peter Bielický všetkým prítomným poďakoval za účasť 

o 19:30 zasadnutie ukončil. 

 

 

V Kanianke   20.09.2023 

 

 

            Andrej Baláž                  Miroslava Hollá 

   overovateľ           overovateľ 

 

 

  Ing. Martin Badák    Peter Bielický, DiS. art. 

   prednosta OÚ           starosta obce 


